



Notulen algemene ledenvergadering Spirit op woensdag 14 juni 2023

in de kantine clubgebouw, Sportparkweg 2, 8223 PW Lelystad

Aanwezig: Ed Rentenaar (vz), Arjen Lemstra (pm) en Jan Boogaard (s), Bart van Gelder, Ria van Weezep, Fred Wilcke, Evert van de Beek, Richard Vroom, Ruud Romein, Jeanine Keurentjes en Niek Sterrenburg (vanaf punt 8)

1. Opening en vaststelling agenda

Voorzitter Ed Rentenaar opent de vergadering. Afmeldingen zijn er van Jeffrey Fernhout, Elske Warners, Peter Kuilboer, Judith van Gelder, Jacqueline de Winter, Petie Schellinga en Mark Brouwer.

Aan de agenda worden de volgende punten toegevoegd voor bespreking (deels onder de al geagendeerde punten);

- Voorstel ereleden
- Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van Niek Sterrenburg
- Benoeming nieuw lid kascommissie
- Stand van zaken nieuwe website en in beeld brengen clubrecords
- Samenwerking Spirit met Oostvaardersrun

2. Notulen algemene ledenvergadering 16 juni 2022 (zie bijlage)

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld met dank aan secretaris Peter van der Wal. Peter is in maart j.l. gestopt als secretaris. Er is door het bestuur afscheid van hem genomen onder dankzegging voor het hele werk dat hij voor Spirit heeft verricht.

2.1. Beantwoording vragen Niek Sterrenburg

- Investering in de werpkooi; de noodzaak van deze investering als atletiekvereniging uit oogpunt van verantwoordelijkheid voor de hele breedte van atletiek en de veiligheid van alle voorzieningen is in de vorige ALV behandeld en er is toen budget voor gereserveerd.
- Het energiezuinig maken van clubgebouw; momenteel zijn er nog geen uitgewerkte plannen.
- Zichtbaarheid bestuur; het bestuur zal zijn best doen vaker aanwezig te zijn bij evenementen. Daarmee is al een begin gemaakt tijdens de pupillencompetitie op 15 april jl. waarbij het bestuur kantinedienst heeft gedraaid.
- Budget voor aanleg trainingsgelegenheid bootcamp /atletiek; Het wachten is nog op een onderbouwd voorstel van Niek met een financiële onderbouwing. Bart meldt dat een buiten “gijmrek” ook voor de atleten een goede aanvulling is. Jeanine wijst erop dat je daarbij ook kunt kiezen voor natuurlijke materialen. Bart en Jeanine willen Niek wel helpen om te komen tot een goed voorstel.

Overige vragen komen aan bod bij presentatie vrijwilligersbeleid. Ed zal de vragen nog schriftelijk beantwoorden.

2.2. Voorstel ereleden

Het bestuur stelt voor om Freek Warners en Willen Landman te benoemen tot erelid vanwege hun verdiensten voor de vereniging. Ed licht toe wat de verdiensten zijn van beide heren. De ALV stemt hier mee in. Beiden zullen een oorkonde en boeket krijgen. Van de ereleden wordt in de kantine een lijst met de namen opgehangen. Tot op heden zijn er met de huidige uitbreiding 5 ereleden. Op verzoek van Fred zal het bestuur in de volgende ALV een spelregelkader voor een voordracht van ereleden inbrengen.

3. Terugblik verenigingsjaar periode 14 december 2022 tot 14 juni 2023

Ed Rentenaar somt de activiteiten op die sinds 14 december 2022 plaats hebben gevonden;

- Het tweede deel van de wintercup in de maanden januari, februari en maart
- De beginnerscursus in maart
- De pupillencompetitie op 15 april
- De starterscursus in het mei en juni

Twee trainers hebben met succes de trainerscursus gevolgd en zijn gediplomeerd.

4. Financiële zaken, begroting, decharge, benoeming kascommissie

Arjen geeft een toelichting op het jaarverslag 2022. Fred vraagt of het mogelijk is de financiële verantwoording uit te splitsen naar de activiteiten, zoals de wintercup. Daarmee ontstaat een beter beeld van de baten en de kosten per activiteit. Rita zal samen met Arjen kijken in hoeverre een dergelijke uitsplitsing op een pragmatische wijze mogelijk is. Daarbij wordt volstaan wordt met een globale inschatting van de kantine inkomsten. In de volgende ALV zal het resultaat van de uitsplitsing worden ingebracht.

Arjen wijst erop dat het aantal leden is gedaald tot onder de 300 door een gestage terugloop in de laatste jaren. Vandaag staat gelukkig de teller weer op 318. Op verzoek van Bart wordt nagegaan waar de daling plaatsvindt, bij de atletiek of bij de duurloop. Er wordt een overzicht gemaakt over een periode van 1 jaar. Een uitsplitsing op leeftijd is binnen het huidige ledenregistratiesysteem niet meer mogelijk.

Arjen deelt meer dat bij het jaarverslag eenmalig gekozen het te beperken tot een overzicht van 1 jaar. Vanwege de Coronaperiode had het geen zin deze keer een meerjarenoverzicht op te maken.

Arjen deelt mee dat de kascommissie per brief decharge heeft verleend. Er zijn door de kascommissie enkele verbeterpunten aangereikt die meegenomen worden in het volgende overzicht.

Rutger Brouwer wordt aangemeld als nieuw kascommissielid.

5. Voordracht en benoeming secretaris

Ed introduceert Jan Boogaard die sinds november 2022 als aspirant lid deel al heeft meegedraaid in het bestuur. Jan heeft in de nieuwsbrief en op de website zich al voorgesteld. Hij wil als secretaris als eerste aan de slag met het versterken van het vrijwilligersbestand. De ALV stemt in met de benoeming van Jan tot secretaris met ingang van heden.

6. Accommodatie

Ed meldt dat er inmiddels een herkeuring van de atletiekbaan heeft plaatsgevonden. De uitslag is nog niet binnen. Er is veel discussie geweest over de buitenzijde van de baan. Vooruitlopend op de uitslag van de herkeuring gaan we door met de aanpassingen die we als

Spirit zelf moeten doen met het oog op de veiligheid en een goedgekeurde baan. Van de 2 werpkooien wordt er één verwijderd en één vervangen. Er is een offerte voor een nieuwe werpkooi. Daar wordt nog op gestudeerd en voor het verwijderen wordt nog een aannemer gezocht.

Ook moet één van de overkappingen voor de opslag van de matten incl. mat verwijderd worden. Ook daarvoor wordt nog een aannemer gezocht.

6.1. Stand van zaken nieuwe website en in beeld brengen clubrecords

Peter Kuilboer is bezig om stap voor stap de website aan te passen. Hij is daarbij afhankelijk van andere leden voor de juiste informatie. Dit komt aan de orde bij de presentatie vrijwilligers.

Bart meldt dat hij bezig is de clubrecords met een tool van de Atletiekunie in beeld te brengen. Hij heeft Peter Kuilboer in contact gebracht met de deskundige van deze tool om de clubrecords ook zichtbaar te krijgen op de eigen website. Het lijkt erop dat daarmee op korte termijn de clubrecords weer in beeld zijn.

7. Komende activiteiten

-Lelystad Cityrun;

Ed licht toe dat het bestuur het financieel niet verantwoord vindt de Cityrun te organiseren en heeft daarover de gemeente Lelystad geïnformeerd. Vorig jaar lukte het niet vanwege de vergunning en dit jaar gaat het niet lukken door een combinatie van lagere sponsortoezeggingen en zeer hoge kosten voor verkeers maatregelen en verkeers begeleiding (vanwege het lopen op de dreven). Er ligt een offerte van ongeveer € 58.000 voor verkeersbegeleiding. Zelfs bij hogere inschrijfgelden is dit niet op te brengen. Lelystad presenteert zich als evenementenstad. Ed heeft in gesprekken met enkele wethouders en de burgemeester er op gewezen dat de gemeente dit dan ook vergunningstechnisch en financieel mogelijk moet maken voor nieuwe evenementen zoals een cityrun in het stadshart. Als dit een vereniging op hoge kosten jaagt gaat dit niet lukken. Door Spirit zijn in de voorbereiding al ongeveer €13.000,- aan kosten gemaakt.

De ALV ondersteunt het besluit om te stoppen met de voorbereidingen van een Cityrun. Voor toekomstige evenementen gaan we kijken naar mogelijkheden die wel haalbaar zijn. Daarvoor wordt het goede contact met de Roparun en de Oostvaardersrun in de kerngroep Cityrun voortgezet. Ed geeft aan dat hij binnenkort de kerngroep weer bijeen zal roepen om alternatieven te verkennen zonder de dreven te gebruiken. De omgeving van Lelystad leent zich prima voor loopevenementen. Mogelijk kan een nieuw gezamenlijk initiatief plaatsvinden als evenement binnen het Nationaal Park Nieuw Land. Fred zal worden uitgenodigd voor de eerstvolgende bijeenkomst van de kerngroep.

-Jubileum

Ed licht toe dat de datum verplaatst is naar zaterdag 7 oktober a.s. Het wordt een feestavond voor de volwassenen waarbij uitgeweken wordt naar de locatie de Cantine. Daarmee vermijden we perikelen m.b.t. het (tijdig) verkrijgen van een vergunning. Aan een festiviteit voor de jongeren en kinderen op het terrein van Spirit wordt nog gewerkt en wordt gevraagd of mensen zich willen opgeven om dit te organiseren.

Op 7 oktober is er overdag al een andere loopevenement en op 8 oktober is er de Oostvaardersrun. Wij zijn van mening dat een jubileumfeest geen belemmering is voor deelname aan beide loopevenementen.

8. Presentatie vrijwilligerscommissie

Op de vrijwilligersavond in maart is het initiatief genomen tot het samenstellen van een (tijdelijke) vrijwilligerscommissie. Deze bestaat uit Jeanine Keurentjes, Arjen Lemstra en Jan Boogaard, naar een vierde lid wordt nog gezocht.

De commissie heeft een voorstel gemaakt voor het versterken van het contact met de leden en voor het werven van vrijwilligers. In een presentatie licht Jan het voorstel toe. De commissie wil de zomerperiode gebruiken voor het op orde krijgen van de informatie op de website, een voorwaarde voor de definitieve lancering van de nieuwe website. Daarbij zal de commissie een beroep doen op meerdere ervaringsdeskundigen binnen Spirit om mee te kijken of te schrijven.

Rond september wil de commissie ook een nieuwsbrief uitbrengen die geheel in het teken staat van het werven van vrijwilligers voor tijdelijke of structurele taken binnen Spirit.

De vrijwilligerscommissie richt zich daarbij ook op het z.s.m. bemensen van de volgende commissies; publiciteitscommissie, kluscommissie, kantinecommissie en een permanente vrijwilligerscommissie.

Fred vraagt zich af hoe het komt dat de Wintercup goed draait en met voldoende vrijwilligers terwijl het elders nog niet goed lukt. De commissie zal de succesfactoren van de bemensing van de Wintercup als voorbeeld meennemen bij haar taken.

Er wordt voorgesteld om een flyer te maken die leden als visitekaartje aan anderen kunnen uitdelen. Het voorstel wordt meegenomen maar is pas zinvol als de website op orde is.

Jeanine adviseert om als Spirit meer zichtbaar te zijn bij de komende Oostvaardersrun (meer dan alleen deelname).

Er wordt op gewezen dat ondersteunende activiteiten voor het werven en behouden van vrijwilligers van de gemeente nogal algemeen van opzet zijn. De werving zullen we echt zelf moeten doen.

Het bestuur zal in de komende maand het initiatief nemen voor een klusochtend.

De ALV kan zich vinden in de aanpak van de vrijwilligerscommissie.

9. Rondvraag

- Bart vraagt of de clubkampioenschappen weer op 29 en 30 september a.s. kunnen plaatsvinden. Dit is het geval.

- Fred vraagt hoe we de opkomst voor de ALV kunnen vergroten. De opkomst is nu wel erg gering. Mogelijk bijeenkomen op een eerder tijdstip of op een zaterdagmiddag. Het bestuur beraadt zich.

10. Sluiting

Ed sluit rond 22.30uur de bijeenkomst en dankt een ieder voor zijn of haar inbreng en sluit de bijeenkomst.